

DeKalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်း မိသားစုသို့ မင်္ဂလာပါ

ပြီးခဲ့သည့် ရက်သတ္တပတ်များ၊ လများ၊ နှစ်များ နှင့် ဆယ်စုနှစ်များ တွင် လူမျိုးရေးခွဲခြားဆက်ဆံမှုနှင့် ချုပ်ချိတ်မှုများသည် လူမည်းအသိုင်းအဝိုင်း နှင့် အခြားသော အသားအရောင် အသိုင်းအဝိုင်းများအပေါ် မည်ကဲ့သို့ ထိခိုက်မှု ဖြစ်ခဲ့သည်ကို ကျွန်ုပ်တို့ သိမြင်ကြပါသည်။ အားလုံးတို့က ကမ္ဘာ့ ကပ်ရောဂါ ကူးစက်မှုထိ လမ်းခရီးရှာဖွေနေဆဲတွင် Derek Chauvin အမှုကိစ္စသည် များစွာသော သူတို့အား ဒေါသဖြစ်စေခဲ့ပြီး နှလုံးသားထဲ ရူးဝင်ထိုးဖောက်စေခဲ့သည်။

ဤဆုံးဖြတ်ချက်သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ အစိုးရစနစ်များနှင့် အသိုင်းအဝိုင်းများသို့ အပြုသဘောဆောင်သော ပြောင်းလဲမှုကို ယူဆောင်လာစေမည်ဟု ကျွန်ုပ် မျှော်လင့်ပါသည်။ DeKalb ကောင်တီခရိုင်ကျောင်း (DCSD) သည် ၎င်း၏ မတူကွဲပြားမှုများကို ချီးကျူးဂုဏ်ပြုသည်။ အနည်းငယ်သောသူတို့၏ လုပ်ဆောင်မှုကြောင့် အရေးကြီးသည့် ပင်ကိုယ်အရည်အချင်းကို ကျွန်ုပ်တို့ပ မျက်မြင်မပြတ်သင့်ပါ။ ဤအဖြစ်ဆိုးကို ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများနှင့် အချိန်ယူ ပြောပြဆွေးနွေးရန်နှင့် အဓိပ္ပါယ်ကိုကူညီနားလည်စေရန် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဆရာများ၊ အလုပ်သမားများ၊ မိဘများ နှင့် အုပ်ထိန်းသူများတို့အား ကျွန်ုပ် အားပေးတိုက်တွန်းအပ်ပါသည်။

**MOSAIC နွေရာသီ လေ့လာသင်ယူမှု အစီအစဉ်**

ယခုတွင် ခရိုင်၏ MOSAIC နွေရာသီ လေ့လာမှု အစီအစဉ်ကို ဖွင့်လှစ်ပါပြီ။ အစီအစဉ်သည် - ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများ၊ ကျွန်ုပ်တို့ ၏ ဆရာမများ၊ ထို့အပြင် သင်ကြား လေ့လာခဲ့သည့် အကြောင်းအရာ - ပြန်လည်ကုစားခြင်း၊ အရှိန်တိုးမြှင့်စေခြင်း၊ အသိပညာကြွယ်ဝစေခြင်း နှင့် လူမှုရေး စိတ်ခံစားမှုဆိုင်ရာ လေ့လာသင်ယူမှု တို့မှတစ်ဆင့် ခရိုင်ကျောင်း၏ အချက်အချာကျသော သင်ကြားပို့ချမှုဆိုင်ရာကို အထောက်အကူပေးသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ရည်မှန်းချက်ပန်းတိုင်မှာ အင်္ဂလိပ်ဘာသာ လေ့လာသူများအပါအဝင်၊ မသန်မစွမ်း ဖြစ်သည့် ကျောင်းသားများ နှင့် ပင်ကိုယ်စွမ်းရည်ရှိသော ကျောင်းသားများ စသည့် လေ့လာသင် ယူသူများအားလုံးကို ထိတွေ့ ချိတ်ဆက်မိစေရန် ဖြစ်ပါသည်။

မျက်နှာချင်းဆိုင် နှင့် အဝေးမှ နည်းပညာဖြင့် ရောနှောလေ့လာခြင်းတစ်ဆင့် ကျောင်းသားများသည် ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့်လုပ်ဆောင်သော ဆရာဦးဆောင်သည့် သင်ကြားမှုနှင့် ကျောင်းသားဦးဆောင်မှု သင်ခန်းစာများမှ အကျိုးကျေးဇူးများကို ရရှိမည်ဖြစ်ပါသည်။ ကျောင်းသားများသည် မှန်ကန်မှု၊ ထိတွေ့ ချိတ်ဆက်မှု နှင့် အဓိပ္ပါယ်ရှိသော အတွေ့အကြုံများနှင့် ထိတွေ့မှု ရှိမည်ဖြစ်ပါသည်။

မှတ်ပုံတင်စာရင်းသွင်းရန် ကျေးဇူးပြု၍ [ဤနေရာတွင်](#) နှိပ်ပါ။

အစီအစဉ်	ပရိတ်သတ်	အစီအစဉ်၏ နေ့ရက်များ	ဖောမတ်ပုံစံ
အမှတ် ပြန်လည်ရရှိစေခြင်း (FLEX Restore)	8 <sup>တန်း</sup> သမားများသည် အထက်တန်း နှင့် 9-12 အတန်းအထိ ဘာသာရပ်များ ကိုသာလျှင် သင်ယူမည်	ဇွန် 1 - ဇွန် 17	ခရိုင် အဝေးမှ နည်းပညာဖြင့်
အမှတ် ကြိုတင်ရရှိစေခြင်း (FLEX Ahead)	စီနီယာသမားများ	ဇွန် 1 - ဇွန် 24	ခရိုင် အဝေးမှ နည်းပညာဖြင့်
အထက်တန်းကျောင်း ခရစ်ဒစ် ပြန်လည်ကောင်းမွန်စေခြင်း	8 <sup>တန်း</sup> သမားများသည် အထက်တန်း နှင့် 9-12 အတန်းအထိ ဘာသာရပ်များ ကိုသာလျှင် သင်ယူမည်	ဇွန် 1 - ဇွန် 30 (အမျိုးမျိုးရှိသည်)	ဒေသခံ ကျောင်း ရောနှောလေ့လာခြင်း
AP Bridge စခန်း	သည် 9-12 အတန်းအတွက်	ဇူလိုင်လထဲတွင် 1 ပတ်	ဒေသခံ ကျောင်း ရောနှောလေ့လာခြင်း
Summer Bridge စခန်း	6 <sup>တန်း</sup> နှင့် 9 <sup>တန်း</sup> ကျောင်းသားများအား မြှင့်တင်ခြင်း	ဇူလိုင် (အမျိုးမျိုးရှိသည်)	ဒေသခံ ကျောင်း ရောနှောလေ့လာခြင်း
အထူး ပညာရေး ESY	အထူး ပညာရေး ကျောင်းသားများ (Pre-K-12)	ဇွန် 7 - ဇူလိုင် 16	ခရိုင် ကျောင်း ရောနှောလေ့လာခြင်း
Scholars Academy	သည် 3-8 အတန်းအတွက်	ဇွန် 7 - ဇွန် 30	ဒေသခံ ကျောင်း ရောနှောလေ့လာခြင်း
တိတ်ဆိတ်ငြိမ်သက်မှု	သည် 1-6 အတန်းအတွက်	ဇွန်	ခရိုင် အဝေးမှ နည်းပညာဖြင့်
ခေါင်းစဉ် I အသိပညာကြွယ်ဝစေသော အစီအစဉ်များ	အတန်း K-12 လေ့လာမှု ကျောပိုးအိတ်	ဇူလိုင်	ဒေသခံ ကျောင်း ရောနှောလေ့လာခြင်း

စာတတ်မြောက်ရေး စခန်း	အတန်း K-2	ဇွန် 7 - ဇွန် 30	ဒေသခံ ကျောင်း ရောနှောလေ့လာခြင်း
My Brother's Keeper	MBK ကျောင်းသားများ	ဇွန်လ 28 ရက် - ဇူလိုင်လ 2 ရက်၊ 2021	ခရိုင် ကျောင်း ရောနှောလေ့လာခြင်း
လေ့ကျင့်ရေး စခန်း	သည် 4-6 အတန်းအတွက်	ဇွန်လ 21 ရက် - ဇူလိုင်လ 2 ရက် 2021	ခရိုင် ကျောင်း ရောနှောလေ့လာခြင်း
STEM သည် LIT ဖြစ်သည်	သည် 6-8 အတန်းအတွက်	ဇူလိုင် 19 - ဇူလိုင် 29, 2021	ရောနှောလေ့လာခြင်း
CTAE အသိပညာကြွယ်ဝမှု	အမျိုးမျိုးရှိသည်	ဇွန် / ဇူလိုင်	ရောနှောလေ့လာခြင်း
လေ့လာမှု ကျောင်းအိတ် (စာတတ်မြောက်ခြင်း အသိပညာကြွယ်ဝစေခြင်း)	အတန်း Pre-K မှ 2 တန်း	ဇွန် - ဇူလိုင်	နေအိမ်
<p>ငြင်းဆန်ချက် - အသိပညာကြွယ်ဝစေခြင်း၊ ပြန်လည်ကုစားခြင်း၊ ခရစ်ဒစ် ပြန်လည်ကောင်းမွန်လာ စေခြင်း နှင့် အရှိန်တိုးမြှင့်စေခြင်း အတွက် နေရာသီ လေ့လာသင်ယူမှု အခွင့်အလမ်း များသည် မကြာသေးမီက ပြည်နယ်၊ ဒေသခံ နှင့် ခရိုင် တို့၏ လမ်းညွှန်ချက်များ အပေါ်တွင် မူတည်ပါသည်။ နေ့စွဲများ ပြောင်းလဲနိုင်ခြေရှိပါသည်။</p> <p>မှတ်ချက် -</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• မျက်နှာချင်းဆိုင် အစီအစဉ်များကို သီးတောင့်များထဲတွင် ဆရာတစ်ဦးဖြင့်အတူ ကျောင်းသားအချိုးအစား 1:15 ဖြင့် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်သည်။</li> <li>• ရောနှောလေ့လာခြင်း အစီအစဉ်များတွင် မျက်နှာချင်းဆိုင် နှင့် အဝေးမှ နည်းပညာဖြင့် အပိုင်းများ ပါဝင်မည်ဖြစ်ပါသည်။</li> </ul>			

**2021-2022 ကျောင်းပညာသင်နှစ်**

DCSD အနေဖြင့် 2021-2022 ကျောင်းစာသင်နှစ် အတွက် စီစဉ် ရေးဆွဲနေသည့်အလျောက် ကျွန်ုပ်တို့ ၏ကျောင်းသားများနှင့် ဆရာများ၏ လိုအပ်မှုများကို ထည့်သွင်းစဉ်းစားနေပါသည်။ ၎င်းတွင် ကျောင်းသားများ၏ ထွက်ရှိလာသောရလဒ်များအပေါ် ဆက်လက် အာရုံစိုက် သွားရန် နှင့် - နောင်လာမည့်နှစ် ကျောင်းသားများအားလုံးအတွက် လူကိုယ်တိုင်ဖြင့်လေ့လာ သင်ယူခြင်းအား 5-ရက် အချိန်ပြည့် စီစဉ်ရေးဆွဲရန် အရေးကြီးပါသည်။ ခရိုင်အနေဖြင့် လူကိုယ်တိုင်ဖြင့် လေ့လာသင်ယူခြင်းအပေါ် အာရုံစိုက်နေစဉ် အလယ်တန်းနှင့် အထက်တန်းကျောင်းသားများအတွက် အဝေးမှနေ နည်းပညာဖြင့် လေ့လာသင်ယူခြင်းကို ရွေးချယ်စရာတစ်ခုအဖြစ် ကမ်းလှမ်းပေးရန် FLEX Academy ကို တိုးချဲ့ရာတွင်လည်း ကျွန်ုပ်တို့ စိတ်လှုပ်ရှားနေပါသည်။ အဝေးမှ နည်းပညာဖြင့်လေ့လာခြင်း ရွေးချယ်မှုသည် FLEX academy ၏ တိုးချဲ့မှုဖြစ်ပါသော်လည်း အိမ်ကျောင်းတစ်ခုစီနှင့် ဆက်နွယ်မှုရှိပါသည်။

2021-2022 ခုနှစ် ကျောင်းစာသင်နှစ်နှင့်ပတ်သက်ပြီး ကျွန်ုပ်တို့၏ DCSD အသိုင်းအဝိုင်းထဲမှ ထင်မြင်ချက်များနှင့် အတွေးအခေါ်များကို ရယူရန် ကြိုးပမ်းသည့် အနေဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့သည် ဒေသဆိုင်ရာ/အသိုင်းအဝိုင်း မြို့တော်ခန်းမ အစည်းအဝေးကို လာမည့် ဧပြီလ 27-29 ရက်များတွင် ကျွန်ုပ်တို့ ပြုလုပ်ကျင်းပသွားမည် ဖြစ်ပါသည်။ အဝေးမှနေ နည်းပညာဖြင့် အစည်းအဝေးများသို့တက်ရောက်ရန် အောက်တွင် ဖော်ပြထားသည့် အချိန်ဇယားအစီအစဉ်တိုင်း သင်၏ ပြက္ခဒိန်တွင် ကျေးဇူးပြု၍ မှတ်သားထားပြီး စီစဉ်ထားပါ။

အဝေးမှ နည်းပညာဖြင့် အစည်းအဝေးများသို့ တက်ရောက်ရန် ဒေသများ အပေါ်တွင် နှိပ်ပါ။

ဒေသ	ဒေသ၏ ကြီးကြပ်သူဌာနမှူး	ရက်စွဲ	အချိန်
<a href="#">ဒေသ 1</a>	Mrs. Melanie Pearch	27 ရက် - ဧပြီလ	6:00 နာရီ
<a href="#">ဒေသ 2</a>	Mr. Trenton Arnold	28 ရက် - ဧပြီလ	6:00 နာရီ
<a href="#">ဒေသ 3</a>	Dr. Sean Tartt	29 ရက် - ဧပြီလ	6:00 နာရီ
<a href="#">ဒေသ 4</a>	Dr. Antonette Campbell	29 ရက် - ဧပြီလ	6:00 နာရီ
<a href="#">ဒေသ 5</a>	Dr. Triscilla Weaver	27 ရက် - ဧပြီလ	6:00 နာရီ
<a href="#">ဒေသ 6</a>	Dr. Candace Alexander	29 ရက် - ဧပြီလ	6:00 နာရီ
<a href="#">ဒေသ 7</a>	Dr. Rodney Swanson	29 ရက် - ဧပြီလ	6:00 နာရီ

**အင်္ဂလိပ်စာ လေ့လာသူ အစီအစဉ်**

DCSD သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ နိုင်ငံတကာ အသိုင်းအဝိုင်းနှင့် ဆက်လက် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက် နေပါသည်။ ခရိုင်အနေဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ အင်္ဂလိပ်စာလေ့လာသူ မိသားစုများအား လိုအပ်သော အရင်းအမြစ်များဖြင့် ပံ့ပိုးပေးကြောင်း သေချာစေရန် ကတိကဝတ်ပြုဆောင်ရွက်ပါသည်။ သို့မှသာ ကျောင်းသားများ အောင်မြင်ပြီး ထူးချွန်နိုင်မည်ဖြစ်ပါသည်။

အားကောင်းသော ELL အစီအစဉ်ကို ဆက်လက်တည်ဆောက်သွားရန် ဟစ်စပက်နစ် TV နှင့် ရေဒီယို အစီအစဉ်ကို La Vision ဖြင့် ခရိုင်မှ ပထမဆုံးအကြိမ် ထုတ်လွှင့်မည်ဖြစ်ပါသည်။ ယခုလ အစီအစဉ်ကို La Vision Radio နှင့် Facebook တွင် ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။

ခရိုင်မှ ELL ဆွေးနွေးပွဲထဲတွင် ဆက်သွယ်မှု နည်းဗျူဟာများ၊ မိသားစု ပါဝင်မှု နှင့် လွှမ်းမိုး ဝန်ဆောင်မှုများကို ပြောဆိုဆွေးနွေးမည့် ရေဒီယို အဖွဲ့ဝင်များနှင့် တက်ရောက်ပါဝင်မည် ဖြစ်ပါသည်။ ထို့အပြင် ကျွန်ုပ်တို့၏ နိုင်ငံတကာ အသိုင်းအဝိုင်းဖြင့် လစဉ် ထိတ်လန့်မှု သက်ရောက်မှုများပြေစေရန် ခရိုင်မှ နိုင်ငံတကာ ပွဲတော်ကို လာမည့် နေရာသီတွင် ခရိုင်-တစ်ဝှမ်း၌ ပြုလုပ်ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့၏ အင်္ဂလိပ်စာလေ့လာသူ မိသားစုများအား ချီးကျူးဂုဏ်ပြုရန် ကျွန်ုပ်တို့ မျှော်လင့်ပါသည်။

**Georgia မှတ်တိုင်များ**

ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများအများစုမှာ Georgia မှတ်တိုင်များ Milestones အတန်းပြီးဆုံးခြင်း စာမေးပွဲကို ဖြေဆိုကြသည့်အလျောက် မိမိတို့အတွက် အရေးကြီးသောလည်းဖြစ်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများအားလုံး မိမိတို့ အကောင်းဆုံးလုပ်ဆောင်ရန် အားပေး တိုက်တွန်းပါသည်။ စာမေးပွဲကြောင့် ဖိစီးကြောင့်ကြစိတ် မဖြစ်ပါနှင့်။ Dr. Benjamin Spock ၏ ကိုးကားစကား "သင့်ကိုယ်သင် ယုံကြည်မှုရှိပါ။ သင်ထင် သည်ထက် သင် ပိုသိပါသည်" ကို စိတ်ထဲတွင် ထားပါ။

**ကမ္ဘာမြေနေ့**

ပြီးခဲ့သည့် ဧပြီလ 22 ရက်နေ့က DCSD သည် ကျောင်းသားများအတွက် ကမ္ဘာမြေနေ့ကို ကြီးကျယ်သော လှုပ်ရှားမှုများဖြင့် ဆင်နွှဲခဲ့ပါသည်။ Fernbank Science စင်တာ နှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ အဟာရ ဝန်ဆောင်မှုများ (Nutrition Services) အား ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ အယောက်စီတိုင်း ကမ္ဘာဂြိုဟ်အတွက် ဥယျာဉ်၌ သို့မဟုတ် သစ်ပင် စိုက်ပျိုးခြင်း၊ ရီဆိုင်းကယ်လ် အမှိုက်ပုံး စတင်ထားရှိခြင်း သို့မဟုတ် အသစ်သော သစ်သီးဝလံ သို့မဟုတ် ဟင်းသီးဟင်းရွက်များကို မြည်းစမ်းရန် မိမိတို့၏ ဒေသခံ လယ်သမားများ၏ ဈေးသို့ သွားရောက်လည်ပတ်ခြင်း စသည့် အထူးလုပ်ဆောင်မှုများအချို့ကို အချိန်ပေး ပြုလုပ်ကြပါလိမ့်မည်ဟု ကျွန်ုပ် မျှော်လင့်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် နေ့စဉ်နေ့တိုင်း ကမ္ဘာမြေနေ့ အလား ပြုမူလုပ်ဆောင်သင့်ပါသည်။

**အုပ်ချုပ်ရေး ပညာရှင်များနေ့**

ပြီးခဲ့သည့် ဧပြီလ 21 ရက်နေ့က ကျွန်ုပ်တို့၏ အံ့ဩဖွယ်သော အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများကို ခရိုင်တစ်ဝှမ်းလုံး၌ ချီးကျူးဂုဏ်ပြုသည့်အခမ်းအနား ပြုလုပ်ခဲ့ပါသည်။ အုပ်ချုပ်ရေး ပညာရှင်များအားလုံးကို မိမိတို့၏ ဆောင်ရွက်မှုများအတွက် ကျွန်ုပ် ကျေးဇူးတင်လိုပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့ခရိုင်၏ အောင်မြင်မှုသည် သင်တို့၏ အလုပ်ကြိုးပမ်းမှုနှင့် အပ်နှံလုပ်ဆောင်မှုများကို ထင်ဟပ်စေပါသည်။ ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ သင်တို့ မပါလျှင် ကျွန်ုပ်တို့ လုပ်ဆောင်နိုင်မည် မဟုတ်ပါ။

သာလွန်ကောင်းမွန်သော ရက်သတ္တပတ် ဖြစ်ပါစေ။